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Til Teknik- og Miljøudvalget 

 
 
 

Efterretningsnotat  

Vedr.: Opfordring fra Dansk Handicapforbund om 
bænkepolitik 

 

 
Dansk Handicapforbund ved Sven A. Knudsen har i brev af 23. 
september til borgmester Klaus Bondam opfordret kommunen til at få 
en bænkepolitik.  
 
Klaus Bondam har i brev af 22. oktober 2007 svaret Sven A. Knudsen, 
at forvaltningen vil besvare henvendelsen i stedet for ham med 
henvisning til inhabilitet i sagen (bilag 3).  
 
 
Sagens tidligere forløb (bilag 2) 
29 november 2006 - Sven A. Knudsen henvender sig i forbindelse 
med anlæggelse af Borups Plads, hvor der gøres indsigelse mod de 
anvendte plinte (bænke uden ryglæn). 
 
12 december 2006 - Center for Anlæg og Udbud forklarer, hvorfor der 
er valgt at stille plinte op. 
 
7 marts 2007 - Sven A. Knudsen fremlægger sin opfattelse af sagen, 
og henviser til referat fra sagen.  
 
7 marts 2007 - Center for Anlæg og Udbud redegør for processen og 
initiativer til forbedring af plinte.  
 
 
Svar på henvendelse (bilag 1) 
I det seneste svar til Sven A. Knudsen fra Center for Bydesign af 7. 
december 2007 redegøres der for kommunens bænkepolitik herunder 
hensynet til tilgængeligheden, således som den er beskrevet i TMF’s 
’Designmanual for Byrum og Parker 2007’.  
 
 
 
Til efterretning 
Udvalget forelægges hermed korrespondancen til efterretning. 

• Bilag 1: Brev fra Center fra Bydesign af 7. december 2007 

• Bilag 2: Diverse korrespondance mellem Sven A. Knudsen og 
Center for Anlæg og Udbud    

• Bilag 3: Brev fra borgmester Klaus Bondam 
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